
Verslag van de jaarvergadering Spijkerboordergemeenschap – 7 november 2018 
Aanvang: 20.00 uur in ’t Heerenhuis te Spijkerboor 
 
Aanwezig:   
Spijkerboordergemeenschap: 
Leden van de Spijkerboordergemeenschap 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Harold Halewijn, Rob Berkhout, Kees van 
Waaijen en Jeroen Schalkwijk.  
Gemeente Alkmaar: 
Wethouder Marcel van Zon 
OVER-gemeenten:  
BOA’s Ed Zijp en Dave Sealtiël 
Wijk- en Kernmakelaar Natascha Minnebo 
Raadsleden en belangstellenden: ± 25 personen 
Verslag: Carlijn Schopman 

 
1. Opening door de voorzitter van de Spijkerboordergemeenschap en 
mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Hij bedankt de aanwezigen. 
Het college van de gemeente Wormerland en de wethouder van Alkmaar stellen zich 
voor.  
 
2. Mededelingen vanuit de gemeente Alkmaar  
De heer Van Zon geeft aan dat hij een leuk bewonersinitiatief heeft binnen gekregen van 
de heer Beets. Het boek gaat over Starnmeer en wordt uitgebracht in het kader van het 
375 jarig bestaan. De gemeente Alkmaar zal € 4.000 geven hiervoor. Het boek kost €20 
en iedereen kan zich inschrijven.  
 
Beide gemeenten hebben toegezegd 10 boeken aan te schaffen. 
 
3. Mededelingen vanuit de gemeente Wormerland 
De heer Tange geeft aan trots te zijn op de brandweerpost Spijkerboor en vindt het erg 
goed om te horen dat zij regelmatig samenwerken en samen oefenen met de 
Burgerhulppost van Oostknollendam. Deze burgerhulppost heeft verschillende taken 
zoals  BHV, EHBO en Parkeerregelaars.  
 
Er wordt gevraagd of er ook vanuit Spijkerboor om hulp gevraagd kan worden. De heer 
Tange geeft aan dat dit mogelijk is. Je kan de burgerhulppost direct benaderen of via de 
brandweerpost. Het zijn wel vrijwilligers, dus het is aan de ploeg zelf of zij dit willen 
doen. 
 
4. Dijken van Starnmeer 
De komende jaren worden de dijken verzwaard/verstevigd.  
 
De gemeente Alkmaar neemt per 1 januari 128 km dijk over van het Waterschap. Het 
gaat dan om de wegen, inclusief het straatmeubilair. Het water (incl. dijken) blijft echter 
van het Waterschap (inclusief de werkzaamheden voor de verzwaring van de dijken).  
 



Er wordt een vraag gesteld wat er met het strooien van gladde wegen gaat gebeuren? Dit 
wordt per 1 januari door de gemeente Alkmaar gedaan op hun wegen. Er moeten dan 
wel goede afspraken gemaakt worden waar de grenzen liggen… Het is belangrijk dat 
bijvoorbeeld de bruggen ook worden meegenomen en dat niet beide partijen tot de brug 
strooien. 
 
De gemeente Wormerland neemt 60 km buitengebied over van het Waterschap. Het kan 
echter nog wel jaren duren voor dit een feit is. 
 
Aangegeven wordt dat een aantal wegen er slecht uit zien. De gemeente Alkmaar zal een 
schouw houden voor 1 januari en wil geen slechte wegen overnemen. Voor het deel van 
Wormerland kan dit nog even duren. Met name op de Starnmeerdijk zitten enorme 
gaten die echt gedicht moeten worden. De gemeente zoekt uit op wiens grondgebied de 
gaten zitten, en zal zorgen dat de weg gemaakt wordt.   
 
5. Monument Jan Hop 
Het monument staat op een betonnen blok aan het water. Dit betonnen blok dreigt weg 
te zakken in het water.  
 
Wat kan de Spijkerboordergemeenschap doen om dit te voorkomen? Ze zijn al bij het 
Waterschap geweest, helaas zonder resultaat. Het monument blijkt op een stukje 
niemandsland te staan. Misschien kan het monument naar de overkant worden 
verplaatst? 
 
De heer Tange geeft aan dat de gemeente samen met de contactcommissie wil optrekken 
om dit voor elkaar te krijgen. Hij gaat graag in gesprek met de heer Reijne om dit te 
bespreken. 
 
6. Buurbook 
De gemeente heeft Buurbook aan alle kernen aangeboden. Het blijkt dat eigenlijk alleen 
de Spijkerboordergemeenschap interesse heeft getoond. Er is een profielpagina 
aangekocht. Dit is een jaar beschikbaar. Spijkerboor mag daar het laatste half jaar 
gebruik van maken om uit te proberen. De site kost jaarlijks € 2300 aan 
abonnementsgeld. Dat is wel veel geld. Er moet een beheerder zijn, die de pagina 
beheert. 
 
De heer Huisman houdt al jaren een blog (6 jaar) bij en een website (10 jaar). Deze zijn 
echt aan vernieuwing toe. De heer Huisman heeft te kennen gegeven dat hij er mee wil 
gaan stoppen. Helaas heeft (nog) niemand zich aangemeld. Hij zal ook al heel erg 
geholpen zijn als hij hulp krijgt. Mevrouw Minnebo zal samen met hem om tafel gaan om 
te kijken naar de mogelijkheden. 
  
7. Oud papier 
Dit punt staat al jaren op de agenda. De Spijkerboordergemeenschap haalt papier op, 
zodat ze geld kunnen verdienen daarmee. Sinds Alkmaar een blauwe container 
neergezet heeft is de hoeveelheid papier drastisch naar beneden gegaan. Op andere 
locaties staan vrijwilligers van verenigingen achter op de vrachtwagen om ook geld te 
kunnen krijgen voor het opgehaalde papier. De Spijkerboordergemeenschap wordt door 



Alkmaar echter niet erkent als officiële ophaler en heeft zodoende geen recht op de 
papiervergoeding. 
 
Het gaat om een bedrag van ongeveer €350 per jaar. De heer Van Zon geeft aan dat dit 
bedrag erg laag is om de hele administratie om te gooien. Misschien kan dit bedrag op 
een andere manier ten goede komen aan de Spijkerboordergemeenschap? Misschien 
kijken waar het geld voor gebruikt wordt? Hij wil graag met de 
Spijkerboordergemeenschap creatief nadenken hierover.  
De heer Van Zon zal nog wel nakijken waarom de Spijkerboordergemeenschap niet 
onder dezelfde regeling valt als bijvoorbeeld De Rijp. 
 
8. Glasvezel in buitengebied 
De heer Ammera legt de hele historie uit van glasvezel. Tot nog toe is het nog steeds niet 
gelukt om glasvezel aan te leggen. Nu lijkt er eindelijk een kans te zijn om dit wel voor 
elkaar te krijgen. Provider Glasvezel Buitenaf zet zich volop in om glasvezel te 
realiseren, maar dan moeten wel 40% van de 3400 huishoudens zich aanmelden bij één 
van de 5 aanbieders vóór 17 december. 
 
Op de website www.glasvezelbuitenaf.nl staat meer informatie. U kunt kiezen voor het 
gebied Zaanstreek-Waterland Buiten. Hier staan ook de informatie avonden vermeld. 
 
Het is een unieke eenmalige kans… De vraag is aan iedereen: meldt u aan. Het 
abonnement kan ook voor 1 jaar afgesloten worden. Daarna kunt u zich altijd weer 
afmelden. Probeer al uw buren mee te krijgen. Er zijn een aantal ambassadeurs die ook 
evt. willen helpen met het invullen van de papieren. Er worden nog meer ambassadeurs 
gezocht.    
 
Voor de bewoners aan de alkmaarse kant zijn de spelregels iets anders. Daar moet 
uiterlijk 3 december 50% gehaald worden van de 1200 adressen. 
  
9. Rondvraag  
Mevrouw Ton reed onlangs vanuit Purmerend naar Spijkerboor. In het begin van de weg 
staan bijna geen lantaarnpalen en richting Spijkerboor staan er steeds meer. Wat is hier 
de reden van? De reden hiervan is niet bekend bij de gemeente. De lantaarnpalen zijn 
van het Waterschap.  
 
Op de dijken is de belijning ook een punt van aandacht. Deze lijnen zijn er alleen in de 
(scherpe) bochten. Het waterschap wil dit beleid niet aanpassen, ondanks pogingen van 
de gemeente om dit voor elkaar te krijgen. De gemeente kan dit pas wijzigen als de 
wegen zijn overgenomen. 
 
De heer Doorn: er staan 2 smileys op de kanaaldijk. Zijn deze van de gemeente?  
De heer Tange geeft aan dat de gemeente een aantal smiley borden heeft die de snelheid, 
het aantal voertuigen en in tijd geplaatst weergeven. Dat helpt de gemeente om een goed 
beeld te krijgen van de verkeerssituatie. Het is niet zeker dat deze smileys ook van de 
gemeente Wormerland zijn. Indien er op bepaalde plekken behoefte is om smileys te 
laten plaatsten dan is dit mogelijk. Een aantal bewoners geeft aan dat hier zeker 
behoefte aan is. De gemeente zal kijken wat de mogelijkheden zijn.  

http://www.glasvezelbuitenaf.nl/


Er wordt ook gevraagd waarom er geen snelheidsbeperkende maatregelingen zijn? De 
heer Berkhout geeft aan dat dit een heel lastig vraagstuk is. Er is op diverse plaatsen van 
alles geprobeerd, maar elke maatregel heeft ook weer nadelen. Niemand wil een 
drempel voor de deur. Ook de landbouwvoertuigen moeten er geen last van hebben.  
 
De heer Doorn: de WABP bordjes aan de Starnmeerdijk bij binnenkomst in Spijkerboor 
(aan beide kanten) ontbreken. Mevrouw Schopman zal vragen of deze bordjes geplaatst 
kunnen worden.  
 
Mevrouw Kramer geeft aan dat nabij Oostknollendam een aantal bomen naast de weg 
weggehaald zijn en dat er een steile plek ontstaan is. Dit was de heer Berkhout ook 
opgevallen. Hij zal dit uitzoeken. 
 
Mevrouw Kramer geeft ook aan dat het bord Spijkerboor niet staat op de plek waar 
Spijkerboor begint. Spijkerboor begint veel eerder. Dit komt omdat de borden de 
bebouwde kom aangeven.  
 
De heer Reijne wil graag melden dat hij erg blij is dat er op 21 november een 
handtekening van Alkmaar en het waterschap gezet gaat worden onder de kavelruil. Het 
heeft even geduurd, maar erg goed dat het nu geregeld is. 
  
 
Einde 21:55 uur 
 
 
 
 


